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PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 12.04.2018, ora 11,00, în cadrul şedinţei extraordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27 de consilieri județeni.  

Lipsesc motivat: domnul consilier Andronache Marcel, domnul consilier Ciobanu, domnul 

consilier  Gâfu Cristian și domnul consilier Lazăr Constantin. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.406/10.04.2018, comunicată domnilor consilieri în 

scris prin adresa nr.IV/7354/10.04.2018, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 

publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa 

nr.I/7354/10.04.2018 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de 

Caraş-Severin” din data de 11.04.2018. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul prefect Matei Lupu, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului, a documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității și a contribuției UAT Caraș-Severin - Consiliul 

Județean Caraș-Severin la finanțarea proiectului ”EXTINDEREA/DOTAREA 

INFRASTRUCTURII UPU DIN CADRUL SPITALULUI JUDEȚEAN DE URGENȚĂ 

REȘIȚA”. 

 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Hristos a înviat! Bună ziua! Ne întâlnim în ședința 

extraordinară a Consiliului Județean Caraș-Severin. Avem un singur punct pe ordinea de zi, astăzi. 

Avem cvorum. Sunt 4 absenți: domnul Andronache, domnul Ciobanu, domnul  Gâfu și domnul Lazăr. 

Știți ceva, întârzie? Dacă întârzie, nu ne mai prind. Bun. Înainte de a începe ședința, aș vrea să vă spun 

că jos, la parter, în sala mică de ședințe, este o acțiune umanitară de donare de sânge și pe cei care 

sunteți în puteri și compatibili, evident, vă invit după ședință, jos, să donați sânge. Noi o să mergem 

după ce se termină ședința. Sunt prezenți la ședința de astăzi: domnul prefect, colegii din aparatul 

propriu, directorii de direcții din subordinea Consiliului Județean, domnul Benga, în calitatea dânsului 

de director interimar la Centrul de Conservare și Promovare a Culturii Tradiționale. Domnul Bozu, 

noul director al Muzeului Banatului Montan, lipsește. Dânșii sunt noii directori interimari la aceste 

două instituții. Eu le urez mult succes. Vă spuneam că suntem legal constituiți. Evident și prezența 

presei! Ședința e legal constituită. Vă spuneam că avem un singur punct pe ordinea de zi. Este vorba 

despre aprobarea indicatorilor tehnico-economici la un proiect la care noi am lucrat și o să-l depunem. 

Termenul limită este de 18, săptămâna viitoare. Am primit indicatorii tehnico-economici și am 

convocat această ședință extraordinară pentru a aproba acești indicatori. Este vorba de un proiect cu 

finanțare europeană, extindere/dotare infrastructură unitate de primiri urgențe din cadrul Spitalului 

Județean de Urgență Reșița. Aveți materialul în mapă. Valoarea totală eligibilă este de 8.127.423,07 

lei, cu TVA, împărțiți pe componente, cofinanțarea Consiliului Județean este de 2%, 162.548,46 lei și  
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valoarea neeligibilă, 694.470,43 lei, cu TVA. Aceste două, cofinanțarea și cu componenta neeligibilă, 

vor face ca în cazul în care acest proiect va fi eligibil, va face ca din partea Consiliului Județean, 

contribuția să fie de 857.018,89 lei. Celelalte proiecte pe care le-am depus, este vorba de cele de 

reabilitare termică, la cele 3 staționare ale Spitalului Județean. Vă readuc aminte, totalul lor este de 51 

de milioane, cofinanțarea Consiliului Județean este de 14. 14 milioane și cu 8 milioane și jumătate, 

dacă aceste proiecte vor fi eligibile, faceți un calcul, să vedeți cât de mare va fi contribuția Consiliului 

Județean pe aceste proiecte, care au ca beneficiar Spitalul Județean de Urgență Reșița. Acele proiecte 

de care vă spuneam, acesta vă spuneam că are  termen de depunere, 18. O parte din documentație a 

fost încărcată în MySMIS, de colegi. Încărcăm și indicatorii economici, astfel încât până în data de 18 

să fie depus acest proiect. Celelalte proiecte privind reabilitarea termică sunt în faza de analiză, 

evaluare tehnică, la ADR Vest. Dacă sunt întrebări?  Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 10, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

Probabil ședința ordinară va fi la sfârșitul lunii. Până atunci o să primim materialele. 

Informările pe care le-ați solicitat sunt gata, însă fiind vorba de o ședință extraordinară nu le-am inclus 

pe ordinea de zi.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, dacă îmi permiteți? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu, știți că e ședință extraordinară, dar 

fiind după sărbătorile de Paște, vă rog. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Mulțumesc, domnule președinte. Profit de faptul că suntem 

în ședința aceasta extraordinară și că astăzi începe ruga la Caransebeș. Domnul primar al municipiului 

Caransebeș, subsemnatul, ca organizatori, avem onoarea să vă invităm la rugă, începând de astăzi 

până duminică. Este o rugă cu o multă încărcătură cultural-artistică. Nu am venit așa de pregătit ca să 

vă dau toate reperele, dar am fi foarte onorați, dacă prin telefon, cumva, ne spuneți dacă veniți, ca să 

vă îndreptăm spre punctele de interes maxim. Îl invităm cu această ocazie și îl și felicităm  pe domnul 

profesor Benga. Chiar caut colaborarea cu instituția pe care o va conduce. Insist chiar, dacă poate 

veni, să ia contact, așa, imediat, cu atmosfera. Vă mulțumesc tare mult. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Și eu vă mulțumesc. Nu închei înainte de a-i ura 

colegului nostru Jaro Marșalic, ”La mulți ani”! Și anul trecut am făcut-o și nu puteam rata prilejul! Nu 

e o coincidență, nu pun ședințele în funcție de ziua dumneavoastră, dar să știți că îmi face plăcere! La 

mulți ani, multă sănătate și tot ce vă doriți! 

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Mulțumesc! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu:  Vă mulțumesc la toți! 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

            PREȘEDINTE,                                                                         SECRETARUL JUDEŢULUI, 

          Silviu Hurduzeu                                          Darian Ciobanu 
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